

Notis Privasi untuk Pemohon Kerja

Dell Technologies Inc., anak syarikat dan sekutunya (seperti yang dimaklumkan kepada anda semasa proses permohonan anda), (“Dell”, atau “kami”) ialah syarikat yang merekrut kekosongan pekerjaan yang telah anda mohon. Dell akan memproses maklumat peribadi anda seperti yang diterangkan dalam Notis Privasi ini dan akan bertanggungjawab untuk mematuhi undang-undang perlindungan data yang terpakai.

Dell menghormati privasi anda dan akan mengendalikan maklumat peribadi anda sebagai sulit. Kami akan menggunakan dan berkongsi maklumat peribadi anda seperti yang diterangkan dalam Notis Privasi ini.

Maklumat peribadi yang kami kumpulkan tentang anda

Apabila anda memohon pekerjaan di Dell, kami akan meminta anda memberikan maklumat peribadi anda supaya kami boleh menilai permohonan anda. Jika maklumat ini tidak diberikan, keupayaan kami untuk mempertimbangkan anda sebagai calon mungkin terhad. Anda juga boleh memberikan maklumat peribadi anda yang kami tidak minta secara khusus (contohnya, CV anda mungkin mengandungi maklumat tentang hobi dan pilihan sosial anda). Semua maklumat diberikan secara sukarela dan anda menentukan takat maklumat yang anda berikan kepada Dell.

(i) Maklumat Peribadi.

Jenis maklumat peribadi yang kami kumpulkan tentang anda mungkin termasuk:

- **Nama, identiti dan butiran perhubungan**– seperti nama, alamat, alamat e-mel, telefon, maklumat perhubungan lain dan pilihan peribadi anda
- **Butiran pekerjaan**- seperti butiran latar belakang pekerjaan anda, termasuk jawatan, pengalaman kerja, rujukan pekerjaan, gaji dan permintaan pampasan lain
- **Maklumat latar belakang** – seperti latar belakang pendidikan anda termasuk ijazah, sijil, transkrip, sejarah kredit dan/atau saringan latar belakang jenayah (jika berkaitan dengan permohonan anda dan dibenarkan di bawah undang-undang yang terpakai)
- **Data COVID-19**– tertakluk pada undang-undang yang terpakai dan semasa pandemik kesihatan awam COVID-19, untuk tujuan kesihatan dan keselamatan di tempat kerja, status imunisasi vaksin COVID-19 anda, dan/atau ujian saringan COVID-19 negatif (termasuk tarikh dan masa), sebelum mengakses mana-mana lokasi fizikal yang dimiliki, disewa atau dikendalikan oleh Dell dan digunakan untuk menjalankan aktiviti perniagaan Dell (“Premis Dell”). Untuk mengetahui maklumat lanjut, sila rujuk pernyataan privasi dalam talian Dell di laman web kami.
- **Maklumat Kewangan** - seperti gaji, maklumat cukai, faedah, perbelanjaan, elaun syarikat, geran saham dan ekuiti
- **Maklumat IT** – seperti maklumat teknikal tertentu daripada anda berkenaan dengan lawatan anda ke laman web kami dengan menggunakan “kuki” dan teknologi lain yang serupa. Untuk mengetahui maklumat lanjut, sila rujuk pernyataan privasi dalam talian Dell di laman web kami
- **Apa-apa maklumat lain dalam permohonan anda yang anda pilih untuk kongsi dengan kami** - seperti pilihan peribadi, hobi, pilihan sosial, dll.

(ii) Maklumat Peribadi Sensitif.

Dell biasanya tidak meminta atau memerlukan maklumat peribadi sensitif tentang agama, kesihatan, orientasi seksual atau fahaman politik yang berkaitan dengan permohonan anda. Seperti yang dinyatakan di bawah (i), semasa pandemik COVID-19, Dell mungkin tertakluk pada undang-undang yang terpakai, mengumpul maklumat kesihatan yang berkaitan dengan status vaksinasi COVID-19, keputusan ujian dan saringan yang berkaitan sebelum pemohon memasuki Premis Dell. Jika anda mempunyai ketakupayaan dan ingin kami mempertimbangkan penginapan, anda boleh memberikan maklumat tersebut semasa proses perekrutan.

Bagi sesetengah negara, Dell mungkin meminta maklumat seperti bangsa, etnik atau jantina untuk tujuan memantau peluang setara; walau bagaimanapun, untuk tujuan permohonan anda, kami tidak mengkehendaki pemohon untuk memberikan maklumat ini. Jika anda memberikan maklumat ini, maklumat ini tidak akan dipertimbangkan dalam proses pengambilan pekerja atau pemilihan. Setakat anda memberikan maklumat peribadi sensitif (bangsa, etnik, pendapat atau fahaman politik, keahlian kesatuan perdagangan atau parti politik, maklumat kesihatan fizikal atau mental, orientasi seksual atau maklumat yang berkaitan dengan sabitan atau kesalahan jenayah), anda secara nyata membenarkan Dell mengendalikan maklumat tersebut mengikut Notis Privasi ini.

Maklumat daripada pihak ketiga yang lain

Dari semasa ke semasa, kami mungkin mendapatkan maklumat tentang anda daripada sumber awam atau pihak ketiga. Contohnya, kami boleh menjalankan saringan latar belakang melalui penyedia perkhidmatan pihak ketiga dan mengesahkan maklumat yang anda sertakan dalam permohonan anda yang berkaitan dengan pendidikan, pekerjaan, kredit dan/atau sejarah jenayah lampau anda, seperti yang dibenarkan oleh undang-undang yang terpakai. Anda juga boleh memilih untuk memberikan akses kepada maklumat peribadi tertentu yang disimpan oleh pihak ketiga seperti laman media sosial yang berkaitan dengan pekerjaan (contohnya, LinkedIn). Dengan membenarkan Dell mengakses maklumat ini, anda bersetuju bahawa Dell boleh mengumpul, menyimpan dan menggunakan maklumat ini mengikut Notis Privasi ini.

Kami juga boleh mendapatkan dan berkongsi maklumat melalui syarikat sekutu dan kumpulan perniagaan kami termasuk Dell, Dell EMC, Pivotal, RSA, SecureWorks, Virtustream dan VMware.

Cara Dell menggunakan maklumat peribadi anda

Dell akan menggunakan maklumat peribadi anda untuk tujuan berikut:

- proses perekrutan yang berkaitan dengan pemilihan dan penilaian (termasuk ujian psikometrik yang wajar dan diperlukan) dan pelantikan calon pekerjaan (sementara atau tetap) untuk pekerjaan yang anda mohon dan untuk peluang pekerjaan berikutnya.
- pentadbiran dan pengurusan sumber manusia umum (jika anda menjadi pekerja Dell)
- menjalankan kaji selidik kepuasan (contohnya, untuk mengurus dan menambah baik proses perekrutan)
- analisis permohonan seperti pengesahan rujukan pekerjaan yang anda berikan, semakan latar belakang dan penilaian yang berkaitan

- pematuhan terhadap tadbir urus korporat dan keperluan undang-undang (contohnya, untuk memantau keperluan kepelbagaian)
- berkomunikasi dengan anda dan memaklumi anda tentang status semasa permohonan anda dan peluang masa depan (melainkan anda telah memberitahu kami bahawa anda tidak mahu kami menyimpan maklumat anda untuk tujuan tersebut).

Pemprofilan dan pembuatan keputusan automatik

Dell juga boleh memproses data peribadi anda berhubung dengan permohonan anda untuk analisis data dan statistik. Kami mungkin menggunakan teknologi tertentu untuk tujuan membolehkan analisis perekrutan peringkat global tertentu dan pemantauan kepelbagaian dengan persetujuan anda jika dibenarkan oleh undang-undang yang terpakai, untuk mematuhi keperluan undang-undang atau kepentingan Dell yang sah. Dell tidak membuat apa-apa keputusan automatik berhubung dengan permohonan anda tanpa penglibatan manusia.

Dengan siapakah Dell akan berkongsi maklumat peribadi anda?

Kami hanya berkongsi maklumat peribadi anda dengan orang yang benar-benar memerlukan maklumat tersebut untuk melaksanakan tugas mereka, dan kepada pihak ketiga yang mempunyai keperluan perniagaan yang sah. Kami mungkin mendedahkan maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga yang berikut:

(i) Syarikat kumpulan Dell yang lain

Maklumat peribadi anda boleh dikongsi untuk tujuan yang diterangkan di atas dengan syarikat lain dalam Dell. Senarai syarikat lain dalam Dell boleh didapati pada pernyataan privasi dalam talian di laman web kami.

(ii) Penyedia perkhidmatan pihak ketiga

Kami juga mungkin berkongsi maklumat peribadi anda dengan pihak ketiga yang menyediakan perkhidmatan kepada kami seperti agensi perekrutan, perunding, perkhidmatan latar belakang dan peguam. Jika maklumat peribadi anda dikongsi dengan cara ini, Dell berbuat demikian hanya atas dasar “perlu tahu” dan kami akan berusaha untuk memastikan bahawa maklumat tersebut hanya digunakan dengan cara yang berkaitan dengan fungsi atau perkhidmatan yang akan dilaksanakan oleh pihak-pihak ini untuk Dell dan maklumat peribadi anda akan dikendalikan oleh mereka secara sulit. Penyedia perkhidmatan yang digunakan oleh Dell mungkin berubah bergantung pada entiti Dell yang menggaji anda dan mungkin berubah dari semasa ke semasa tetapi kami akan sentiasa berusaha untuk memastikan bahawa mana-mana pihak ketiga yang mengendalikan maklumat peribadi anda akan berbuat demikian dengan cara yang konsisten dengan Notis Privasi ini dan mengikut undang-undang yang terpakai.

(iii) Pihak ketiga yang lain

Dell juga boleh mendedahkan maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga yang lain termasuk:

- Mengikut keperluan untuk mematuhi kewajipan undang-undang kami, termasuk untuk menjawab permintaan kerajaan, perintah mahkamah, proses pentadbiran atau kehakiman (seperti sepina atau waran geledah) yang sah

- Mengikuti keperluan untuk mewujudkan, melaksanakan atau mempertahankan hak undang-undang kami
- Mengikuti keperluan untuk melindungi kepentingan utama anda (contohnya, kami mungkin perlu berkongsi maklumat peribadi anda dengan pihak ketiga sekiranya berlaku keadaan kecemasan)
- Dalam situasi lain yang kami telah mendapatkan persetujuan anda

Asas undang-undang yang mentadbir hal Dell memproses maklumat peribadi anda

Jika anda seorang individu di Kawasan Ekonomi Eropah dan Switzerland (“EEA”), asas undang-undang kami untuk pengumpulan dan pemrosesan maklumat peribadi anda adalah seperti yang berikut:

- **Kepentingan sah** Dell, iaitu perekrutan, pemilihan, penilaian dan pelantikan pekerja baharu serta pengurusan dan pentadbiran proses perekrutan dan HR, setakat aktiviti ini tidak menjejaskan atau membahayakan hak dan kebebasan anda.
- Pematuhan **kewajipan undang-undang** Dell yang undang-undang pekerjaan atau undang-undang lain memerlukan pemrosesan maklumat peribadi anda (contohnya, setakat yang diperlukan oleh undang-undang untuk pemantauan kesamarataan peluang dan kepelbagaian).
- Asas undang-undang lain jika berkenaan seperti **kepentingan utama** anda (contohnya, atas sebab kesihatan dan keselamatan jika anda menghadiri temu duga di tapak kami) dan perjanjian dengan wakil pekerja (seperti Majlis Kerja).

Jika anda mempunyai apa-apa pertanyaan atau memerlukan maklumat lanjut tentang asas undang-undang kami berkenaan dengan pengumpulan dan penggunaan maklumat peribadi anda, sila hubungi kami di privacy@dell.com.

Tempoh kami menyimpan maklumat peribadi anda

Kami akan menyimpan maklumat peribadi anda selama tempoh yang diperlukan berhubung dengan tujuan yang diterangkan dalam Notis Privasi ini, dan menurut dasar pengekalan Dell serta undang-undang yang terpakai. Jika anda ingin mengetahui lebih lanjut, sila hubungi HR_Data_Governance@Dell.com.

Pemindahan antarabangsa

Kami memproses maklumat peribadi anda di negara tempatan tempat anda mengemukakan permohonan anda dan melalui platform perekrutan global kami. Hal ini akan melibatkan pemindahan maklumat peribadi anda, termasuk maklumat peribadi yang dikumpulkan di Kawasan Ekonomi Eropah (“EEA”), United Kingdom (“UK”) dan Switzerland, ke AS dan negara-negara lain. Syarikat induk kami, Dell, Inc. boleh mengehoskan pelayan ini atau menggunakan penyedia perkhidmatan pihak ketiga, tetapi dalam mana-mana keadaan pun, kami akan bertanggungjawab ke atas akses maklumat peribadi yang selamat.

Kami boleh memindahkan maklumat peribadi anda kepada syarikat lain dalam Dell yang berada di luar negara tempat tinggal anda (dan mungkin mempunyai tahap perlindungan data yang berbeza daripada negara asal anda seperti Dell Inc. di Amerika Syarikat dan Dell di India untuk tujuan yang diterangkan

dalam Notis Privasi ini. Untuk menyediakan perlindungan yang mencukupi terhadap maklumat peribadi anda, kami telah menyediakan pengaturan kontrak (jika wajar) dengan syarikat kumpulan kami yang meliputi pemindahan ini dan kami akan mengambil semua langkah yang munasabah untuk melindungi maklumat anda apabila dipindahkan. Sebagai contoh, ahli kumpulan Dell telah melaksanakan Perjanjian Pemindahan Data Antarabangsa yang menggabungkan Fasal Kontrak Standard Suruhanjaya Eropah, yang membolehkan ahli kumpulan yang berada di EEA, UK dan Switzerland untuk memindahkan maklumat peribadi anda kepada ahli kumpulan yang berada di luar rantau ini mengikut undang-undang perlindungan data yang terpakai.

Keselamatan dan Kerahsiaan

Kami mengekalkan (dan mengkehendaki penyedia perkhidmatan kami untuk mengekalkan) langkah-langkah organisasi dan teknikal yang wajar dan direka untuk melindungi keselamatan dan kerahsiaan mana-mana maklumat peribadi yang kami proses. Jika anda mempunyai apa-apa soalan berkenaan dengan langkah-langkah keselamatan yang kami gunakan untuk melindungi maklumat peribadi anda, anda boleh menghubungi kami di privacy@dell.com.

Tanggungjawab anda

Anda bertanggungjawab ke atas maklumat yang anda berikan kepada Dell dan bahawa maklumat tersebut adalah jujur, benar, tepat dan tidak mengelirukan dalam apa-apa jua cara. Jika anda memberikan maklumat berkenaan dengan mana-mana orang lain seperti individu yang anda berikan sebagai rujukan, anda bertanggungjawab untuk memberikan apa-apa notis dan memastikan rujukan anda bersetuju dengan tindakan Dell mengumpul dan memproses maklumat tersebut seperti yang diterangkan dalam Notis Privasi ini.

Hak anda

Di Kawasan Ekonomi Eropah dan beberapa negara lain, anda mungkin mempunyai hak tertentu¹ yang tersedia untuk anda di bawah undang-undang perlindungan data yang terpakai yang mungkin termasuk hak untuk:

- **Akses:** anda berhak untuk meminta maklumat tentang cara kami memproses data peribadi anda dan mendapatkan salinan data peribadi tersebut
- **Pembetulan:** anda berhak untuk meminta agar pembetulan dilakukan ke atas maklumat peribadi yang tidak tepat tentang diri anda dan meminta agar apa-apa maklumat peribadi yang tidak lengkap tentang diri anda untuk dilengkapi
- **Bantahan:** anda berhak untuk membantah pemrosesan maklumat peribadi anda berdasarkan kepentingan sah kami (seperti yang diterangkan di atas)
- **Pemadaman:** anda berhak untuk meminta pemadaman ke atas maklumat peribadi anda

¹ Harap maklum, hak-hak ini tertakluk pada syarat-syarat tertentu yang dinyatakan dalam undang-undang yang terpakai, oleh itu, hak ini mungkin terhad bergantung pada keadaan.

- **Pembuatan keputusan automatik:** anda berhak untuk menolak keputusan yang dibuat tentang diri anda yang berdasarkan pemrosesan automatik semata-mata, termasuk pemprofilan sekiranya keputusan itu menimbulkan kesan undang-undang terhadap anda atau mempengaruhi anda dengan ketara. Dell tidak, sebagai sebahagian daripada proses perekrutannya, membuat keputusan automatik semata-mata berkenaan dengan calon.
- **Sekatan:** anda berhak untuk meminta kami menyekat pemrosesan maklumat peribadi anda supaya kami tidak lagi memproses maklumat tersebut sehinggalah sekatan itu ditarik balik
- **Kemudahan:** anda berhak untuk menerima maklumat peribadi anda yang telah anda berikan kepada kami dalam format yang berstruktur, biasa digunakan dan boleh dibaca oleh mesin serta anda juga berhak untuk meminta agar maklumat tersebut dihantar kepada pengawal lain dalam keadaan yang tertentu.

Maklumat tambahan untuk pemohon di EEA: Anda mengekalkan hak untuk membuat aduan kepada pihak berkuasa penyeliaan jika anda percaya Dell telah melanggar hak anda di bawah undang-undang perlindungan data yang terpakai. Anda boleh mendapatkan senarai pihak berkuasa penyeliaan Eropah [di sini](#).

Jika anda ingin melaksanakan mana-mana hak anda atau jika anda mempunyai apa-apa soalan tentang hak-hak ini, sila hubungi Pasukan Privasi kami di privacy@dell.com.

Perubahan pada Notis Privasi ini Kami hanya akan menggunakan maklumat peribadi anda mengikut cara yang diterangkan dalam Notis Privasi ini. Walau bagaimanapun, kami berhak untuk mengubah terma Notis Privasi ini pada bila-bila masa dengan menyiarkan semakan di laman web kami. Jika, pada bila-bila masa, kami memutuskan untuk menggunakan maklumat peribadi anda dengan cara yang berbeza daripada yang dinyatakan pada masa maklumat tersebut dikumpulkan, anda akan dimaklumkan.

Hubungi Dell

Sila hubungi Dell jika anda mempunyai soalan atau kebimbangan privasi, atau ingin membuat aduan dengan menghantar e-mel kepada privacy@dell.com.

Anda juga boleh menghubungi Pegawai Perlindungan Data jika anda berada di Jerman:

Dipl. jur. Tanja Schuchmann
Datenschutzbeauftragte
SPIE GmbH Unternehmensgruppe, Zentrale
Lyoner Straße 9
60528 Frankfurt 1